
Przy ul. Barbórki zniknęły zdewastowane
komórki
Rada Osiedla Belzacka zorganizowała spotkanie otwarte z mieszkańcami i pracownikami urzędu.
Spotkanie było okazją do wymiany opinii i zgłoszenia pomysłów na poprawę jakości życia na osiedlu.
Jedną z omawianych kwestii był problem z usunięciem starych, nieużywanych komórek, które od lat
stały zdewastowane i szpeciły otoczenie części osiedla. We wtorek (1 lipca) zbędne komórki zostały
wyburzone.

– Kontakt z mieszkańcami jest dla nas bardzo ważny. Zapraszamy mieszkańców do kontaktu i
dzielenia się swoimi spostrzeżeniami – mówi prezydent miasta.
 
                                                                      

 


